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Styrelseprotokoll – Cocker Spanielklubbens Styrelsemöte  

Datum: 2024-06-12 

Tid: 1900 

Plats: Messenger  

Närvarande: Lars Nyman, Lotta Frankesjö, Stina Frankesjö, Ulrika Larefalk, Camilla 

Forsell, Elina Liljeblad, Malin Karlsson.  

Förhinder: Winnie Gundersen samt Marie Arnhage.  

 

§ 41 Öppnande av mötet  

Ordförande välkomnade och presenterade mötet som öppnat. 

§ 42 Val av mötesfunktionärer  

Sekreterare: Stina 

Justerare: Malin  

§ 43 Fastställande av dagordningen  

Styrelsen fastställde den föreslagna dagordningen. 

§ 44 Föregående mötesprotokoll  

Lades till handlingarna. 

§ 45 Bordlagda ärenden  

 Avtal med webbansvarig   

 Bordlades till nästa möte. 

Fysiskt styrelsemöte 

Styrelsen kommer att ha sitt fysiska styrelsemöte den 24/8 i Stockholmstrakten.  

§ 46 Ingående/utgående post 

Svedea 

Lotta har ännu inte fått någon återkoppling från Svedea.  
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Årsmötesprotokoll 

Medlem har varit i kontakt med ordföranden angående att årsmötesprotokollet 

ännu inte finns på klubbens hemsida. Uppdrogs åt Elina att kontakta Annika vart 

protokollet tagit vägen.  

Hårddisk  

Ordföranden har mottagit en hårddisk från tidigare sekreterare som medtages till 

det fysiska styrelsemötet.  

MyDOG Rasklubbstorg 2025 

MyDOG har skickat ut och välkomnat klubben att ha monter på deras 

rasklubbstorg. Uppdrogs åt Elina att skapa en intressekollsblänkare till klubbens 

sociala medier och tidning.  

§ 47 Avdelningarna 

Aktiva Cockrar  

Inget att rapportera. Uppdrogs åt Stina att kontakta Annie när klubben har 

nästkommande möte.  

§ 48 Ekonomi  

Kassören meddelade att ekonomin ser god ut på klubbens konto.  

§ 49 Kommittéer/poster  

Avel  

Ansvarig: Lars Nyman 

Kommitté: Lotta Frankesjö, (utom styrelsen; Marie Johansson & Caroline 

Dufwa). 

Inget att rapportera.  

Utställning  

Ansvarig: Lotta Frankesjö  

Kommitté: Stina Frankesjö, (utom styrelsen; Susanne Melander).  

Anmälningstiden förlängdes till den 12/6, inför mötet hade DogFix rapporterat att det 

var totalt 62 hundar anmälda men bland dessa var inte de sista anmälda hundarna 

inräknat.  
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Jakt 

 Ansvarig: Marie Arnhage 

 Kommitté: Ulrika Larefalk, (utom styrelsen; Anna Svensson).   

 Inget att rapportera.  

Viltspår 

Ansvarig: Elina Liljeblad   

Elina rapporterade att i helgen som kommer arrangeras KM med 11 

anmälningar.  

Medlemsregister m.m.  

Ansvarig: Maria Terning  

Just nu har klubben 1200+ medlemmar, 600+ av dessa tillhör CSK Stockholm och 75 

tillhör CSK Västerbotten. 

Årets cockerlistor 

Uppdrogs åt Lotta att kontakta Maria angående medlemslistan inför publicering 

av Årets Cockerlistorna.  

§ 50 Media  

Tidningen 

Ansvarig: Henrik Johansson 

Tidningen ska komma ut nu i närtid.  

Hemsida + Facebook 

Ansvarig: Eva Frisk 

 

§ 51 Köpa Hund 

SKK eftersöker en friställd cocker  

Bordlades till nästa möte.  

  

§ 52 Exteriördomarkonferensen 2024  

Filmning av presentationshundarna 

Lotta och Stina rapporterade från filmningen av presentationshundarna som genomfördes i 

Upplands Väsby den 1/6. 
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Domarkompendiet  

Klubben har fått tillbaka från de som granskat protokollet och kommit med synpunkter. 

Styrelsen arbetar med att färdigställa kompendiet och sedan skicka in.  

§ 53 Övriga frågor 

- Beachflaggor  

Lotta föreslog att införskaffa en beachflagga som kan komma att användas vid 

klubbens Club Show, rasklubbstorg och andra aktiviteter.  

- Styrelsefördelning  

Diskussionspunkt till nästkommande möte.  

§ 54 Nästa möte  

Onsdag den 2/7 kl. 1900 via Messenger  

§ 55 Mötets avslutande  

Lars tackade alla för mötet och förklarade det som avslutat. 
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Vid protokollet 2024-06-12 

Sekreterare      Ordförande   

Stina Frankesjö    Lars Nyman 

    

Justerare  

Malin Karlsson 
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